
Hej Rebildparken, godt nytår       Tak for et godt 2023, det har været en rolig opstart som formand, da der 

ikke er sket så meget. En stor ros til jer som har vedligeholdt ud til stierne, det er dejligt at se at størstedelen 

rydder sne og holder jeres del af stierne fri for ukrudt. Hermed en lille opdatering fra bestyrelsen. 

Som der blev sagt på generalforsamlingen i 2023 så ville Nørretranders Antenne Forening (NTA) blive lukket 

1/1/2025. Men da der stadig er penge i NTA bliver de brugt på at holde priserne uændret på tv pakkerne 

indtil udgangen af 2027. Der er lidt penge tilbage i vores antenneforening, som vi skal beslutte hvad skal 

bruges til. Bestyrelsen vil komme med et eller flere forslag til generalforsamlingen og her er I også velkomne 

til at komme med forslag. 

Som der blev bestemt på generalforsamlingen 2023 skulle vi arbejde videre på et forslag om at indfri 

fliselånet. Det har vi gjort og lånet blev indfriet, da lånet ramte lige omkring kurs 100 og næsten uden 

omkostninger hvilket betyder vi ikke har renteudgiften de næste mange år. 

Inden udgangen af marts skal der afholdes en generalforsamling, så I må allerede nu gerne begynde at 

tænke over om der er nogle forslag der skal stilles til generalforsamlingen. Dato for generalforsamling 

kommer snarest.  

 

Med venlig hilsen 

Christian Pilgaard, Formand for Ejerlauget Rebildparken. 


